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Xavi Pasqual elutasította
a PSG-t, Bukarestben marad
Xavier Pasqual elutasította a Paris 
Saint-Germain ajánlatát, és 2026-ig 
meghosszabbította szerződését a 
Bukaresti Dinamo férfi  kézilabda-
csapatának élén. A Barcelonával 
háromszoros Bajnokok Ligája-győz-
tes sztáredző által kapott francia 
ajánlat anyagilag jóval kedvezőbb 
volt annál, mint amit a román 
bajnok tud kínálni, ezért a klubve-
zetés szerint a menedzsmentjüket 
igazolja, hogy a spanyol mester 
mégis őket választotta. „Pénzügyi-
leg nem tudunk versenybe szállni 
a PSG-vel. A világ egyik leggaz-
dagabb klubja” – ismerte el Ionuț 
Adrian Popa, a Dinamo elnöke. 
Xavi Pasqual leszögezte: bár sokan 
nem értik döntését, a lényeg, hogy 
ő érti, és elégedett vele. „Én hiszek 
a Dinamónál elkezdett projektben. 
Nagyon jó csapatunk van, a csalá-
dom is itt van, és boldog vagyok. 
Van egy tervünk, van türelmünk, 
és ahogyan a csapat játszik, közel 
állunk a céljaink eléréséhez. Nem 
lehet egyik napról a másikra meg-
valósítani. Három évünk van rá” – 
magyarázta az 54 éves szakember, 
aki 2026-ig szeretné BL-négyes 
döntőbe vezényelni a Dinamót. A 
Bajnokok Ligája aktuális idényé-
ben a Dinamo 10 ponttal az A 
csoport negyedik helyén áll. A 10. 
fordulóban a Veszprémet fogadja 
a csütörtökön. A magyarországi 
együttes 15 ponttal a második 
helyen áll, míg az élen 16 ponttal a 
PSG áll a nyolcasban. A Dinamo a 
hazai élvonalbeli bajnokságban az 
összetett élén áll. Tíz pont előnye 
van a második helyezett Konstan-
cai CSM-hez képest. Az idényből 
eddig tizenöt fordulót játszottak le, 
a pontvadászatot pedig majd csak 
februárban folytatják.
 
Két magyar és három román
az úszóvébén
Melbourne-ben ma megkezdődik a 
16. rövidpályás úszó-világbajnok-
ság, amelyen ezúttal mindössze 
ketten, Szabó Szebasztián és Jaka-
bos Zsuzsanna képviselik a magyar 
színeket. Romániát hárman 
képviselik: a nagymedencés világ-
bajnok David Popovici 100, 200 és 
400 m gyorson, Robert Glință 50, 
100 és 200 m háton, valamint 100 
m gyorson, míg Andrei Anghel 50 
m hát és 50 m pillangón áll majd 
rajthoz. Popovici szerdán kezd, 
és bevallása szerint a tapasztalat-
szerzés miatt indul el az ausztráliai 
seregszemlén.
 
Kinevezték Luis Enrique utódát
A várakozásoknak megfelelően 
Luis de la Fuente lett Spanyolor-
szág felnőtt férfi  labdarúgó-váloga-
tottjának szövetségi kapitánya. A 
61 éves szakember az elmúlt közel 
tíz év során az utánpótlás-válo-
gatottaknál dolgozott, azt a Luis 
Enriquét váltja a kispadon, akit a 
katari világbajnokság nyolcaddön-
tőjében, a Marokkótól elszenvedett 
vereség után menesztettek. A 
seregszemle eközben már az elő-
döntőknél tart: ma Argentína–Hor-
vátország, holnap pedig Francia-
ország–Marokkó párosítás szerint 
játszanak 21 órától. A bronzmeccs 
szombaton 17 órakor, a fi nálé pedig 
vasárnap 17 órakor kezdődik.

Értékes pontokat hullatott el a 
Kolozsvári CFR labdarúgócsa-
pata a Szuperliga alapszaka-
szában. Hétvégi döntetlenje 
miatt csak három pontra köze-
lítette meg a listavezető Farult, 
amelyet Dan Petrescu edző 
szerint nehéz lesz beérniük a 
naptári esztendő végéig.
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A 
ráadáspercekben bukott 
pontokat a Kolozsvári CFR 
labdarúgócsapata a Szuper-

liga 20. fordulójában: a címvédő 
fellegvári együttes házigazdája, a 
Botoșani a 91. percben egyenlített 
1-1-re. „Két nagy pontot buktunk. 
Az első félidő elég jó volt, a máso-
dik már kevésbé. Az ellenfél az első 
helyzetét gólra váltotta, de a góljuk 
előtt a labda elhagyta a pályát. 
Nem is láttam a találatot, mert nem 
értettem, miért nem fújt a játék-
vezető. A játékosok is megálltak. 
Nem értem, miért nem avatkozott 
közbe a videóbíró (VAR)” – mondta 

AZ FCSB LEGYŐZÉSÉVEL ZÁRKÓZHAT FEL A CÍMVÉDŐ A LISTAVEZETŐ FARUL MÖGÉ A SZUPERLIGÁBAN

Hajrágól miatt „siklott ki” a CFR

Ismét felülkerekedtek a piros-fehérek. A harmadik Sportklub–GYHK meccsen is gyergyói siker született

 » Az FCSB–
Kolozsvári CFR 
összecsapás 
játékvezetője az 
a Kovács István 
lesz, aki a napok-
ban tért vissza a 
katari világbaj-
nokságról.

a meccset közvetően a kolozsvária-
kat edző Dan Petrescu. Hozzátette: 
egy győzelem jót tett volna az önbi-
zalmuknak, a pálya rossz állapota 
pedig nem lehet mentség az ered-
ményre. „Világos, hogy nyernünk 
kellett volna” – szögezte le.

A döntetlen miatt a CFR elsza-
lasztotta az esélyt, hogy egy pontra 
megközelítse az alapszakasz ösz-
szetettjében a hétvégén vereséget 
szenvedett listavezetőt, a Konstancai 
Farult. Három pont jelenleg kettejük 
között a különbség, amit a fellegvá-
riak csütörtökön dolgozhatnak le, 
amennyiben megnyerik az FCSB el-
leni rangadót. Ezt az összecsapást, 
mint ismeretes, még a kilencedik for-
dulóból halasztották el a két együt-
tes nemzetközi szereplése miatt. A 
bepótlásra váró derbire a bukaresti 
együttes győzelemmel hangolt, va-
sárnap este 2-0-ra nyert a Chindia 
Târgoviște vendégeként, és így az 
összetettben 35 ponttal előrelépett 
a harmadik helyre. Azt a Rapidot 
előzte meg, amelyik a 20. forduló-
ban ma 19 órakor fogadja a Petrolult. 
Hétvégi összecsapásán viszont két 
alapemberét, Olarut és Compagnót 

„elveszítette” az FCSB, mivel azok 
egymással ütköztek – a Chindia 
elleni meccs elején –, és kórházba 
kellett szállítani őket. Nem léphet 
pályára Târnovanu sem a CFR ellen, 
miközben a kolozsváriak keretéből 
Muhar és Kolinger fog hiányozni a 
bukaresti rangadón. Az összecsapás 
játékvezetője az a Kovács István lesz, 
aki a napokban tért vissza a katari 
világbajnokságról, ahol bár egyet-
len találkozón sem volt főbíró, nyolc 
mérkőzésen is érdekelt volt tartalék 
játékvezetőként – amivel összesen 
több mint 90 ezer eurót keresett.

A Szuperliga tegnapi találkozóit 
lapzártánk után rendezték, a téli 
szünetig pedig már csak egyetlen 
fordulót rendeznek a hazai élvonal-
ban. Akkor az FCSB a Botoșani-t, a 
CFR pedig a Hermannstadtot fogad-
ja, miközben a Konstancai Farul a 
Voluntari vendége lesz. „Két nehéz 
mérkőzés vár ránk, a mostani dön-
tetlen után pedig nehezen léphe-
tünk az összetett élére az év végéig” 
– mondta Petrescu, akinek a klub 
felajánlotta szerződése meghosz-
szabbítását további öt szezonra vo-
natkozóan.
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A szezon harmadik székely jégko-
rongrangadóját is a Gyergyói Hoki 

Klub nyerte. A listavezető piros-fe-
hérek vasárnap este 0–4-ről felállva 
8–5-re győztek a címvédő Csíkszeredai 
Sportklub otthonában. A mérkőzés be-
számított a román bajnokságba is.

A Csíkszeredai Sportklub vezető-
edzője, Tom Coolen szerint négygólos 
előnyből normális esetben meg kell 
nyerni a mérkőzést. „Mi hagytuk őket, 
hogy értékesítsék egy emberelőnyüket 
a második harmad végén, majd sike-
rült nekik úgy ütni a korongot, hogy 
az a játékvezetőről a kapunk elé pat-
tanjon, számunkra szerencsétlenül. 
Ez a második lőtt góljuk nagy lökést 
adott nekik. A harmadik játékrészben 
sok hibát vétettünk a koronggal, nem 
kezeltük megfelelően a pakkot. Ösz-
szehoztunk két kiállítást is az utolsó 
öt percben, ezzel öt a három elleni 
helyzetet ajándékozva nekik, és ők be 
is találtak, két előnyös gólt szerezvén, 
amivel meg is nyerték a mérkőzést. So-
kat tévedtünk a védekezésben, defen-
zív szempontból ma gyengébben telje-
sítettünk. Azon kell dolgoznunk, hogy 
jobbak legyünk, mert ez így nem lesz 
elegendő. Most pár meccs nélküli nap 
következik, ami nagyon jó, hisz eddig 
még nem volt igazán időnk edzeni” – 
nyilatkozta Coolen.

Szilassy Zoltán, a Gyergyói HK ve-
zetőedzője azt mondta a meccs után, 
hogy roppant dühös lett volna, ha 
nem nyernek, mert az öt az öt elleni 
játékban mindvégig jobban teljesítet-
tek. „Ellenfelük a defenzív zónában 
kicsit lassúbb volt, de csupa jó ké-
pességű játékos van náluk, akiknek 
ha időt és helyet adsz, azt csinálnak 
a koronggal, amit akarnak. Ugyanak-
kor az első harmad második felében 

feltámadtunk, és megvoltak a hely-
zeteink ahhoz, hogy már akkor dön-
tetlen legyen. Nagyon mérges voltam 
a második harmad miatt, mert aho-
gyan kijöttünk a szünetről, az pará-
dés volt, nem sokat engedélyeztünk a 
kiállításokig a Csíkszeredának. Utána 
fegyelmezetlenek voltunk. Megint 
megmutatkozott a képességük, az 
első emberelőnyös soruk nagyon ko-
moly. Azt mondtam a fi úknak a szü-
netben, hogy jobb csapat vagyunk öt 
az öt ellen, és ha fegyelmezettek ma-
radunk, és azt csináljuk a jégen, amit 
megbeszéltünk, akkor vissza fogunk 
jönni a meccsbe, és ez meg is történt. 
Nyilván ehhez az is kellett, hogy a vé-
gére nagyon elfáradt a Csíkszereda, 
és mi ledolgoztuk őket a jégről. Azt 
gondolom, sokkal többet korcsolyáz-
tunk, mint az ellenfél. Hat gólt lőni a 

Csíkszeredának az utolsó játékrész-
ben nem mindennapi teljesítmény” 
– emelte ki Szilassy.

A GYHK-ra a folytatásban újabb 
rangadó vár, december 20-én a Brassói 
Coronát fogadja a határon átívelő 
pontvadászatban. Az összetettben 
addig 48 ponttal áll az élen a GYHK, 
amelyik 22 lejátszott meccsen van túl. 
Mögötte a 21 meccset játszott Budapest 
Jégkorong Akadémia HC 47 ponttal a 
második, a 22 meccs során 38 pontot 
gyűjtött Brassó pedig a harmadik. A 
címvédő Sportklub 23 meccset már 
letudott, de 34 ponttal csak a hetedik 
a DVTK Jegesmedvék (21/37), a Deb-
recen (23/36) és a Ferencváros (22/35) 
mögött. Az utolsó három helyezett, az 
UTE (23/24), a Dunaújvárosi Acélbikák 
(22/21) és a Fehérvár (21/10) jelentő-
sebb lemaradásban követi a csíkiakat.

Négygólos hátrányból nyert rangadót a GYHK

 » „Azt mond-
tam a fi úknak 
a szünetben, 
hogy jobb csapat 
vagyunk öt az 
öt ellen, és ha 
fegyelmezettek 
maradunk, és azt 
csináljuk a jégen, 
amit megbeszél-
tünk, akkor vissza 
fogunk jönni a 
meccsbe, és ez 
meg is történt” – 
emelte ki Szilassy 
Zoltán, a Gyergyói 
HK vezetőedzője.
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